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P rezyde nt M iasta Wloclowko

W nowiqzaniu do korespondencji w ktorejto dekloruje Pon Prezydent, 2e

w przypodku oszczqdnoici no zodqnioch ujqtych w tegorocznym bud2ecie

rozwaiy Pan reolizocje n/w zodonia w bieiqcym roku:

"Budowa - utwardzenie terenu pod parkingi oraz okolo 50 mb odcinka drogi

gruntowej dz.nr.93 KM 54 jako przedluienie ulicy Goplana w kierunku szczytu

budynku Kaliska 38 wraz z chodnikiem chodby z jednej strony ul. Goplana".

Przypomnq,2e w tej sprawie mieszkaricy rowniei zlo2yli w dniu 21.09.2020 roku

Petvcie podpisanq przez 63 mieszkoricfw do Pona Prezydento i Rady Miosto

Wloctawek by uwzglqdnit Pan Prezydent ich proibq w planie finansowym
projektu bud2etu Miosto Wloclowek 2021 roku.

W tej sprawie zloiylem kilko pism, zapytart i interpelocji .

Jednak Pan stanowczo odmawia mimo, 2e byta moiliwoii reolizacjitym

bordziej, 2e inne zadania zostajq w ciqgu roku wprowodzone i reolizowane.

Reasumujqc mojqc no wzglqdzie Pana deklorocjq chciolem wskazac, i2 powstoly

oszczqdnoici w wysokoici okoto 436 tys. zt to jest na zodaniach budowy

chodniko w ciqgu ul. Dojazdowej /ok.114 tys. zl/ i przebudowa ul. Spokojnej

/ok.322 tys.zl/.

W zwiqzku z powyzszym proszq o rozwqienie mojej pro{by by rozpoczqc proces

projektowonia w/ w zadonia.

Proszq o dotrzymanie przez Pano Prezydenta zlo2onych obietnic mieszkancom.

W zwiqzku z powyiszym w imieniu mieszkoncow iWspolnoty Mieszkoniowej

Kqlisko 38 uprzejmie proszq o realizocjq w/w zodonia zo co z gory dziqkujq.

W zolaczeniu posvlam pqnu prezvdentowi kilko zdied obrazuiacvch iak ten

teren miasta wvalada.

Z powo2oniem
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